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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ Érkezett :

Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Mikló s
miniszter úrhoz

„Közügy-e még a közgyűjtemény? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormány az elmúlt esztendő során közgyűjteményeket vett át a megyei önkormányzatoktól é s
államosította őket. Kérdezem ezzel kapcsolatban miniszter úrtól :

1.) Mi a szándéka a kulturális kormányzatnak ezekkel az államosított közgy űjteményekkel?
2.) Mi az igazság abból a hírből, hogy átadni készülnek őket a helyi önkormányzatoknak ,

amelyiket pedig az önkormányzat nem veszi át, azt megszüntetik ?
3.) Úgy gondolja-e miniszter úr, hogy a rendkívül nehéz anyagi helyzetbe sodor t

önkormányzatok képesek lesznek ezeket a gyűjteményeket megfelel ő színvonalon
fenntartani?

4.) Biztonságban látja-e egy ilyen lépés esetén ezen intézmények műkincsvagyonát, illetve a
még földben lév ő régészeti örökséget?

5.) Lát-e lehetőséget ilyen körülmények között a gyűjtemények gyarapítására?
6.) Biztosítva látná-e ilyen helyzetben a magyar lakosság vidéken él ő 4/5-ének hozzáférését a

műkincsállományhoz ?
7.) Konzultált-e a kormány illetve a tárca erről a tervrő l a szakma képviselőivel és a kulturális

ágazat érdekképviseleteivel?
8.) Vállalja-e Ön a politikai és erkölcsi felel ősséget azért a magyar művelődés történetében

páratlan méretű rombolásért, amit egy ilyen lépés jelenthet?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2012 . március 23 .

Tisztelettel :
l

Varju László
DK
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